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Referat 
Bestyrelsesmøde den 9. januar 2024 

 
 
Til stede.  Erland, Leif, Ole, Inglev, Kim 
 
Afbud:  John – Dorthe  
 

Sekretær:  Conny 
 

 

 
 

1. Godkendelse af Referat fra seneste møde 
 

 Referatet blev godkendt og underskrevet.  
 

 Opfølgning af tjekliste 
 

 Punkterne blev gennemgået og listen revideret.    
 

2. Økonomi  
 
Gennemgang af balance 
Vi følger stadig budgettet.  
Der skal ryddes op i små og unødvendige konti på balancen under 10.000,- kr.  
 
Restancelisten 

 Ingenting pt.  
 

3. Budget 2024 
 
Tages op efter revisorbesøg.  

 
4. Robotplæneklippere, budget etc. 

 
Vi kigger på Robotic og Husqvarna. De koster nogenlunde det samme.  
Vi går ud fra 5 store klippere. 
Inglev har søgt/søger forskellige fonde. Er vi rigtig heldige kan vi måske få tilskud 
hjem fra forskellige fonde til 3 klippere og de sidste 2 klippere kunne evt. finansieres 
via kassekreditten: 

 
Vi skal have alle detaljer undersøgt godt og grundigt inden vi beslutter os. Vi 
forventer at kunne føre projektet ud i livet i 2025. 
 

5. Medlemstilgang/strategi 
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Udskydes til næste Bestyrelsesmøde, da Dorthe var fraværende  
 

6. Formandens Nytårsbrev 
 
De sidste rettelser er lavet og brevet er rundsendt til medlemmerne.  

 
7. Cafeen 

- 
 

8. Generalforsamling den 14. marts 2024 
 
Delberetninger skal afleveres til kontoret senest den 15. februar 
Niels Trærup har sagt ja til dirigent-rollen igen. 
Kontoret udsender dagsorden ca. 3 uger før.  
Cafeen har fået besked.  
Generalforsamlingen er oprettet m. tilmelding i golfbox.  

 
9. Golfevent 2024 

 
Ole og John er tovholdere og skal kontakte John Mortensen. John kontaktes herom 
inden næste bestyrelsesmøde.  
 
 

10. Indberetning af score på udlandsrejser 
 
Handicapudvalget, Ole og Kim, har sendt en skrivelse herom til turens deltagere, og 
sagen skulle hermed være lukket.   
 

11. Nyt fra udvalgene 
 
Træholdet har ydet en kæmpeindsats med fældning af gamle træer og plantning af 
de mange flotte nye egetræer.  
 

12. Indkomne ideer fra medlemmer 
 - 
 

13. Evt.  
 
Erland er bortrejst fra den 29. januar til den 27. februar og da der ikke er de helt 
store ting på dagsordenen i februar, udskydes februar-mødet til den 1. tirsdag i 
marts, som er den 5. marts. 
 
Kontoret går i gang med at gøre de forskellige ting til Forårsmessen i Skive klar.  
 
Fritspils-oversigten blev omdelt. Vi ligger desværre ca. knap 900 runder efter 
Hvalpsund i år, hvilket jo skyldes de mange lukninger af banen i forbindelse med 
vand, sne og is.  
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I øjeblikket undersøges muligheder for evt. at etablere en krolfbane i Harre Vig.   
 
Repræsentanter for begynderudvalget har været på rekrutteringsworkshop, som 
blev afholdt flere steder i landet. Vi håber at kunne blive endnu bedre til at 
rekruttere og fastholde nybegyndere.   
 

Næste møde afholdes 
tirsdag den 5. marts kl. 17:00 

 

 
 
 


